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REFERAT 

Dato/tid: 
 
Tirsdag den 14. dec. 2021 
Kl. 18:00-20.00 

Møde foregår online i Teams 
(møde oprindeligt planlagt 
8/12; udsat pga. Corona) 

Medlemmer 
Forældre: Jørgen Sloth, Kjeld Hjortshøj, Susie Worm, Thomas Pedersen, Anja Tolstorf, 
Rasmus Langbjerg + Helle Charis Dyhr 
Medarbejderrepræsentanter: Lotte B. Moestrup, Kasper T. Larsson 
Elever: Niels-Peter Hjortshøj 9.b, Thomas Hedegaard Risom 9.b 
Lokalt erhvervsliv: Tommy Claus Eisenreich 
Ledelse: Thilde Deleuran, Stine K. Fabricius, René Williams 
Fraværende: Thomas/elev, Stine, Thilde, Tommy, Rasmus 
Referent: RW 

 

 Emner Bemærkninger Beslutningsreferat 

1 Velkommen   

2 Godkendelse af 

dagsorden  

 

Det indstilles, at 
dagsorden godkendes. 
Der er ikke indkommet 
emner/punkter 

Godkendes 

3 Godkendelse af referat 

fra seneste møde 

Se dok. Medsendt 
denne dagsorden 

Godkendes 

4 Orientering fra formand 

a. Mødetidspunkt 
b. Trafik 
c. Andet 

a. jf. referat fra seneste 
møde; mht. forslag: nyt 
mødetidspunkt = 
17.45? 

a.  Beslutning: Mødetiden for bestyrelsesmøder er fremover 
kl. 17:45 
b. Jørgen har modtaget svar fra Borgmesteren; hendes svar + 
bestyrelsens brev kan læses sidst i dette referat – side 5 + 6. 
Evt. videre handling drøftes og besluttes på kommende 
bestyrelsesmøde 
c. Forældrehenvendelse ang. bekymringer vedr. 
smittesituationen på skolen og håndteringen af samme. 
Bestyrelsen mener, at det ikke er en bekymring bestyrelsen 
skal tage sig af; men at pågældende forælder må henvende 
sig direkte til Greve Kommune som relevant udøvende 
myndighed – evt. ved at bede skolens ledelse om at 
videresende mail til rette person i forvaltning. RW kontakter 
pågældende forælder mht. bestyrelsens ovenstående svar 
 

5. Kvalitetsrapport Se bilag; orientering v. 
RW + ønske om 
bestyrelsens 
umiddelbare feedback 
på indholdet 

Overordnet set ser bestyrelsen en generel lille positiv 
udvikling på trivselsparametrene i 4. – 9. årg.; og en generel 
lille negativ udvikling i trivslen på 0.-3. årg. Men det vurderes 
også at være svært at vurdere den samlede mængde data på 
baggrund af det udleverede materiale; hvorfor bestyrelsen 
ser frem til at blive præsenteret for skolens endelige 
kvalitetsrapport på kommende møde – og netop her få 
muligheden for at drøfte konkrete og mulige trivselsindsatser 
på Karlslunde Skole fremadrettet. 
Det samme gælder også for evt. indsatser ifm. de unges valg 
og fastholdelse af ungdomsuddannelse 

6 Temabeslutning 

- til temamøde i marts 

Se bilag TEMA er – eller rettere beslutningen blev: Arbejdsgruppe 
nedsat med forventning om oplæg og beslutning på 
kommende møde i januar 
Arbejdsgruppe: Jørgen, Anja, Lotte og Kasper; laver oplæg til 
næste møde torsdag den 27/1 



 
Skolebestyrelsens møder på Karlslunde Skole 2021-22 
 
 

Side 2 af 6 

 

 

7 Forretningsorden Gennemgang og 
drøftelse mht. hvilke 
punkter der skal indgå i 
ordinære 
bestyrelsesmøders 
dagsorden 

Jørgen havde inden mødet sendt forslag til ændring af 
forretningsordenen. 
Beslutning er: Ændringsforslag godkendt – med den 
bemærkning, at bestyrelsen forventer, at skolens ledelse 
uopfordret orienterer bestyrelsen, når ledelsen skønner, at 
der er emner/sager, som bestyrelsen skal orienteres om, 
ligesom bestyrelse kan bede om forelæggelse af konkrete 
emner/sager inden for bestyrelsens funktionsområde. 
 

8 Generel orientering fra 

skolens ledelse 

 

1. Corona-status 

2. Nyt fra forvaltning-

/politisk niveau 

3. Nye børn - status 

4. Skolens økonomi 

5. Sfo og dagligdag 

1. Hjemsendelse og fjernundervisning fra og med d.d. 
Forventet tilbagekomst onsdag d. 5/1-22. Smittetallet er 
forholdsvist højt i Karlslunde pt. 
2. Ansættelse af to konsulenter i forvaltningen. Den ene med 
fokus på skolebygninger og den anden er en midlertidig ansat 
(jf. seneste kommunale budget), der har til opgave at 
analysere kommunens inklusionsstrategi og økonomi – med 
forventning om en ny model, der skaber et andet grundlag 
for overgange fra almen skole til specialtilbud 
3. 412 elever 
4. Seneste budgetopfølgning peger fortsat på et lille overskud 
på små 100.000 kr. 
5. Nødpasning i indskoling/uv. og sfo i de fem 
hjemsendelsesdage + 4 sfo-dage: ca. 20 tilmeldt; flest 
tilmeldt på undervisningsdage 

11 Generel orientering fra 

medarbejderrepræs. 

 Intet 

12 Generel orientering fra 
elevrepræs. 

 Julefodboldarrangement aflyst pga. corona; med håb om, at 
det bliver til noget på et senere tidspunkt i dette skoleår 
 

13 Bordet rundt  Intet 
 

14 Eventuelt  Thomas sendte links ud i chatten under mødet; med fokus på 
inspiration ifm. vikardækning i folkeskolen – se fx: 
Inspiration til at håndtere vikardækning som følge af lærerfravær fra 

undervisningen i folkeskolen (skolelederforeningen.org) 

15 Næste møde: Onsdag den 27. januar Ingen nævnte dagsordensforslag andet end dem, der er 
blevet omtalt på dagens møde: 
1. drøftelse og videre handling ifm. trafik og borgmestersvar. 
2. Kvalitetsrapport – orientering og drøftelse af 
fremadrettede indsatser på skolen 
3. Endelig og ny forretningsorden i bilag; jf. ændringsforslag 
4. Kontaktforældremøde 8/3 – endelig beslutning vedr. tema. 
Oplæg fra arbejdsgruppe i bilag 
5. Ajourføring af årshjul 

16 Lukket punkt 

- personale, fravær m.m.  

Nyansættelser, 

stillingsopslag mm. 
Orientering ang. personaleforhold givet 

 
 

https://www.skolelederforeningen.org/media/44924/inspiration-til-at-haandtere-vikardaekning-som-foelge-af-laererfravaer-fra-undervisningen-i-folkeskolen.pdf
https://www.skolelederforeningen.org/media/44924/inspiration-til-at-haandtere-vikardaekning-som-foelge-af-laererfravaer-fra-undervisningen-i-folkeskolen.pdf
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Årshjul 2021-2022 

Dato 
Fastlæggelse af 8-9 møder; dvs. med mulighed for at placere 1-2 møder efter 
behov. Et møde skal placeres ifm. valg til bestyrelsen… 

Onsdag d. 18.  aug. 
”Sommerferiefrokost” – dvs. 
at mødet begynder kl. 16.30; 
skole har booket bord et sted 
til klokken 18.30 

Konstituerende møde: Formand og suppleanter konstituerer sig; 1) nye 
medlemmer 2) suppleanter 3) Erhvervs- og foreningsrepræsentanter # 
Årshjul, forretningsorden og handleplan for principper 
Fastlæggelse af tema for kommende møde; hvad ønsker bestyrelsen fx større 
indsigt i? 
Budgetkataloget fra direktionen kommer i høring i perioden fra 11.8-25.8 

Tirsdag d. 28.sept. 
Temamøde – elevtrivsel og elevers videre færd mht. ungdomsuddannelse; jf. 
referat 18.08.21 

Onsdag d. 3. nov. Værdigrundlag og handleplan ifm. mobbefri skole 

Onsdag d. 8. dec. 
Julefrokostmøde – fx med et tema: Hvordan går det mht. ”det faglige 
efterslæb”? 

Torsdag d.  27. jan. 
 

Evt. høringssvar 
Temamøde 

 
Tirsdag d.  8. marts  
 
 

Kontaktforældrearrangement planlægges på denne dato; tema besluttes på 
decembermøde. Beslutning fra møde 28/9: At der lige efter dette 
kontaktforældremøde afholdes VALGMØDE! 
(Det forventes, at SB holder kort møde inden at kontaktforældre møder ind; bl.a. 
med forventes kort fokus på skolens driftbudget) 

Onsdag 6. april 
Fælles blik på valg til bestyrelsen; konkret valghandling, valglister m.m. 
Timefordeling og prioritering af samme 

 
VALGMØDE 
 

VALGMØDE - VALG TIL SKOLEBESTYRELSEN 
8. MARTS – jf. beslutning på møde 28/9. Tidspunkt endnu ikke fastlagt 

Tirsdag d.  14. juni Årshjul næste skoleår 

 
# - jf. Greve Kommunes styrelsesvedtægt: Stk. 4 Repræsentanter fra det lokale erhvervsliv, lokale 
uddannelsesinstitutioner og lokale foreninger udpeges for ét skoleår ad gangen. Skolens ledelse og bestyrelsen 
indgår i dialog om udpegning af relevante repræsentanter, der kan understøtte skolens samlede udvikling. 
Skolebestyrelsen udpeger herefter ved selvsupplering disse repræsentanter. 
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Oversigt: SB-medl. deltagelse på forældremøder 

0. årg. Thomas Lau Pedersen Thomas.lau@outlook.dk 

1. årg.  Anja Tolstorf anja.hartmeyer@gmail.com 

2. årg.  Sussie Worm sussiedamm@hotmail.com 

3. årg. Jørgen Sloth joergensloth@gmail.com 

4. årg. Helle Charis Dyhr helle.charis@gmail.com 

5.årg.  Sussie Worm sussiedamm@hotmail.com 

6. årg. Thomas Lau Pedersen Thomas.lau@outlook.dk 

7. årg. Rasmus Langbjerg rasmus.langbjerg@gmail.com 

8. årg. Jørgen Sloth joergensloth@gmail.com 

9. årg. Keld Hjortshøj keld@mh45.dk 

 

 
Nuværende bestyrelse: 

1. Jørgen A. Sloth (2.A + 4.A) (formand) 

2. Keld Hjortshøj (9.A + B) 

3. Sussie Worm (2.A + 5A) 

4. Anja N. Tolstorf (1.A + 5.A) 

5. Helle C. Dyhr (9A + 4A) 

6. Rasmus Langbjerg (4.B + 7C) 

7. Thomas L. Pedersen (6A, 9A) 

8. Thomas Hedegaard Risom – elev i 9.B 

9. Niels-Peter Hjortshøj – elev i 9.B 

10. Lotte B. Moestrup - medarbejderrepræsentant 

11. Kasper T. Larsson – medarbejderrepræsentant (næstformand) 

- Erhvervsrepræsentant: Tommy Claus Eisenreich (også forælder i 9.B) 
 

- Foreningsrepræsentant: Ingen 
 
Suppleanter i prioriteret rækkefølge 
-          Ingen suppleanter pt. 
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Borgmester Pernille Beckmann  Formand for teknisk udvalg Mortan Martinsson 

Greve kommune   Formand for skole-børneudvalget Claus Jensen 

Rådhuset     Sydkysten 

Rådhusholme 10   Dagbladet  

2670 Greve     Midt-og Vestsjællands politi 

 

Kære borgmester 

Gennem længere tid har en række enkeltpersoner og grupper af beboere i Karlslunde landsby henvendt sig 

til kommunen og til politiet for at få gjort noget ved trafiksikkerheden i Karlslunde Landsby – uden held. 

 

Der er utallige tilfælde af for høje hastigheder i landsbyen, der har en 40 km/t-hastighedsgrænse, 

uforsvarlige oversigtsforhold – fx fra Brugsen ud på Møllevej hhv. Skipperstræde – parkeringskaos på 

Hovedgaden ved skolestart. Derudover er der behov for en indstilling til Movia vedrørende bussernes 

hastighed gennem Karlslunde Landsby. Busruten er et positivt aktiv for landsbyen, men det er meget vigtigt, 

at alle kan færdes trygt på de små veje i byen.  

 

Hertil kommer en mangelfuld vedligeholdelse af vejene – måske for at få råd til de flotte granitkantsten i 

Kongens Enge. 

 

Vi har med nogen undren set, at der er etableret hastighedsdæmpende foranstaltninger andre steder i 

kommunen – og endda steder, der ikke er i nærheden af skoler, hvor der alt andet lige må forventes flere 

usikre ”nye i trafikken”. Et hårdt belastet eksempel på en usikker skolevej kunne være overgangen ved 

Bjælkevangen i Karlslunde. Her er der højre vigepligt, der er markeret cykler på vejen og alligevel er der 

gentagne gange observeret bilister, der overser deres vigepligt og uheldige situationer opstår. En enkelt gang 

med alvorlig ulykke til følge.  

 
Vi har med stor interesse læst kommunens politik på trafiksikkerhedsområdet, hvoraf det blandt andet fremgår, at 
kommunen løbende vurderer og justerer hastighedsgrænserne på udvalgte steder, så de passer til vejens 
udformning, at kommunen i samarbejde med politiet udfører hastighedskontrol på udvalgte strækninger og at 
kommunen udfører hastighedsdæmpende tiltag på vejene for at sikre, at hastighedsgrænsen i kommunen 
overholdes. 
 
Vi ønsker oplyst, hvordan disse tiltag tænkes udmøntet Karlslunde Landsby og i givet fald, hvornår dette vil ske. 
 
Vi har også noteret os, at kommunen, for at sikre at skolevejene i Greve Kommune fortsat er sikre at benytte, vil 
afholde adfærdskampagner i samarbejde med Rådet for Sikker Trafik, skolerne og politiet, ligesom kommunen vil 
indføre trafikpolitikker på skolerne og på sigt udarbejde en cykelplan for kommunen. 
 
Også her hører vi gerne, hvor langt kommunen er kommet med disse tiltag. 
 
For skolebestyrelsen på Karlslunde Skole er det væsentligt, at der snarest sker noget for at forbedre 
trafiksikkerheden i Karlslunde Landsby – inden det er for sent. Vi ser derfor frem til handling på området, ligesom vi 
naturligvis gerne deltager i et møde eller en besigtigelse af de konkrete forhold. 
 
Med venlig hilsen 
 
Jørgen Sloth 
På vegne af skolebestyrelsen på Karlslunde Skole 
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Fra: Borgmesteren <borgmesteren@greve.dk> 

Date: man. 6. dec. 2021 kl. 08.44 

Subject: Åbent brev 

To: joergensloth <joergensloth@gmail.com> 

Kære Skolebestyrelsen på Karlslunde Skole v. Jørgen Sloth 

Tak for jeres henvendelse vedrørende de trafikale forhold i Karlslunde Landsby.  

Jeg har stor forståelse for, at I gerne vil have, at der bliver gjort noget ved den trafikale utryghed, I oplever i 
landsbyen. 

Karlslunde Landsby er allerede trafiksaneret med en 40 km/t zone i 2005. Hvis bilisterne ikke overholder 
hastighedsgrænsen, er det en opgave for politiet. Trafiktællinger på Møllevej i 2020 og 2021 viser, at 
gennemsnitshastigheden her er hhv. 40,4 km/t og 39,9 km/t. Det betyder naturligvis at nogle er over og andre er 
under. 

Trafiktællinger fra Hovedgaden fra 2018 viser, at gennemsnitshastighed ved skolen er 32,2 km/t og mellem 
Vendalsgård og Nylandsvej er den 40,8 km/t. Administrationen har oplyst mig om, at de allerede har bestilt 
trafiktællinger for Hovedgaden til udførelse i 2021. Derved kan administrationen følge den trafikale udvikling. 
Administrationen vil desuden tage en dialog med Movia omkring bussernes hastighed gennem landsbyen. Der er 
desværre ingen ”hurtige” trafikløsninger, men administrationen følger udviklingen. 

Hvad angår vedligeholdelse, så har Teknik- og Miljøudvalget besluttet at både Møllehaven og Mejerivej er på listen 
til at få nyt asfalt. Vi har dog haft en ekstraordinær stor omgang asfaltarbejder i år, og vi nærmer os et tidspunkt på 
året, hvor det er for koldt. Jeg ved, at administrationen har gjort sit yderste for at få mest muligt i hus, men desværre 
må Møllehaven og Mejerivej udskydes til starten af næste år, når vejret igen bliver til det. Møllevej og Nylandsvej er 
ikke med på listen nu, men vil sandsynligvis komme med i næste omgang.  

Greve Kommune deltager i Rådet for Sikker Trafiks skolestartskampagne, hvilket vi også gjorde ved skolestart i 2021 
og kommer til i 2022. Teknik- og Miljøudvalget har desuden afsat midler til skolevejsanalyser på Hedelyskolen og 
Kroggårdsskolen i 2022. Når disse er udført, vil der også være erfaringer, som vi kan benytte os af på andre skoler.  

Jeg har som sagt fuld forståelse for jeres henvendelse, og jeg har bedt administrationen om at være opmærksomme 
på trafikforholdene i Karlslunde Landsby, når der f.eks. skal udarbejdes en ny trafiksikkerhedsplan. I Byrådet har vi 
også ønsket at styrke trygheden for cyklister fx ved at søge om medfinansiering til etablering af en cykelsti langs 
Karlslunde Centervej. Det fik vi desværre ikke i først omgang, men vi har fortsat fokus på at prioritere cykelstier efter 
cykelstiplanen. 

Hvis du har spørgsmål til ovenstående, så er du velkomment til at kontakte Vej og landskab på vlm@greve.dk 

Med venlig hilsen 
 

Pernille Beckmann 
Borgmester 
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